
Verksamhetsberättelse för år 2023 vid P2 BJJ Förening Enköping 
 

Styrelsen för P2 BJJ Förening Enköping avger härmed följande berättelse över föreningens 

verksamhet under tiden 1 januari till 31 december 2023 

 

Styrelse för år 2023 

Ordförande: Ian Spurgeon 

Kassör: Saman Morad 

Sekreterare: Anders Hösthagen 

Ledamot: Espen Kihlman 

Ledamot: Eva Ersson Grape 

Suppleant: Niklas Arrighetti 

Suppleant: Diana Strid 

 

 

Revisor 

Fredrik Hilmersson 

Emil Mehic 

Suppleant: Adil Salahov 

 

 

Övriga valda 

Valberedning: Fredrik Wiksell och Martin Wiksell 

Suppleant i valberedningen: Tomas Wallin 

 

 

Medlemsantal 

Föreningen har under året haft 53 betalande vuxna medlemmar och 43 barn/ungdomar. 

 

 

Föreningens inre verksamhet 

Under 2023 fortsatte P2 BJJ-föreningen sin verksamhet på Unitum, tidigare känt som 36th 

gym. Barngruppen har fortsatt att växa och utvecklas, vilket är en positiv utveckling för 

föreningen. Under året har styrelsen aktivt arbetat med att utveckla rutiner för hantering av 

olika ärenden och har också samarbetat med RF-SISU Uppsala för att hantera mer 

komplicerade medlemsfrågor. Detta har lett till en kommande satsning under det kommande 

året att aktivt utveckla och förenkla styrelsearbetet samt ge föreningens medlemmar möjlighet 

att påverka verksamheten genom olika sektioner. Totalt hölls nio styrelsemöten under året för 

att diskutera och besluta om föreningens angelägenheter. 

 

Utåtriktad verksamhet och information 

Under året har en stor mängd medlemmar både graderat sig och deltagit i omfattande 

tävlingar, vilket är ett tydligt tecken på engagemang och framsteg inom föreningen. 

Föreningen har återigen visat sin tävlingsdugliga styrka genom en mängd medaljer, däribland 

ett flertal EM-medaljer, vilket är en imponerande prestation och ett bevis på medlemmarnas 

dedikation och skicklighet. 

 

Det uppskattade sommarlägret genomfördes med gott resultat och glatt humör, vilket skapade 

en positiv och sammanhållen atmosfär inom föreningen. Att fortsätta erbjuda sådana läger och 



evenemang kan vara ett viktigt sätt att främja gemenskap och utveckling inom Brasiliansk Jiu 

Jitsu. 

 

Det är också värt att notera att Erik Friberg (svartbälte) fortsätter som föreningens 

huvudinstruktör med stöd av Karl Pegers, som också har uppnått svart bälte-status. Deras 

ledarskap och erfarenhet bidrar till att höja kvaliteten på träningen och utbildningen inom 

föreningen och stärker föreningen utveckling positivt för alla medlemmar oavsett nivå och 

ålder. 

 

Ekonomi 

Föreningens ekonomi fortsätter att vara stabil, tack vare kommunala bidrag och ett högt 

medlemsantal. Styrelsen har under året beslutat att stödja tävlande medlemmar genom att 

bidra till tävlings- och transportkostnader. Dessutom har de köpt in personlig 

träningsutrustning till de instruktörer och hjälptränare som under året förtjänstfullt har hjälpt 

till vid träningar för både vuxna och barn. Det här stödet visar på föreningens engagemang för 

att främja medlemmarnas deltagande och utveckling, och det bidrar till att skapa en positiv 

och stöttande atmosfär inom föreningen. 

 

Ekonomisk plan och budget för 2024 

Föreningen kommer under kommande år fokusera på att söka fler bidrag och sponsorer för att 

kunna utveckla verksamheten ytterligare. Fokus på att ha kvar instruktörer i världsklass gör 

att föreningen inte behöver fördela medel till olika seminarier och kurser för instruktörer då vi 

löpande har den utvecklingen internt på en nivå som föreningen annars svårligen skulle kunna 

uppnå. Styrelsen föreslår även att viss försäljning påbörjas via föreningens medlemmar för att 

ytterligare stärka ekonomin för kommande verksamhet och möjligheten att kunna hålla 

medlemsavgifterna låga. Budget för 2024 presenteras nedan. 

 

Intäkter  Utgifter 

Medlemsavgifter 10 000 kr  Arvoden 132 000 kr 

Träningsavgifter 135 000 kr  Tävlingsavgift 5 000 kr 

Bidrag och sponsring 50 000 kr  Reklam 4 000 kr 

Försäljning  20 000 kr  Representation 14 000 kr 

   Lokalhyra 28 000 kr 

Banksaldo 38 842 kr  Utrustning 10 000 kr 

   Sjukvård 1 500 kr 

   Förbundsavgifter 18 000 kr 

   Bankavgifter 2 400 kr 

     

Summa intäkter 215 000 kr  Summa utgifter 214 900 kr 

Resultat inklusive 

nuvarande saldo 

38 942 kr    

 

 

Slutord 

Med nya instruktörer och fortsatt engagemang från huvudinstruktören, är målet att bredda 

verksamheten och höja kompetensen inom föreningen. Genom att välkomna nya instruktörer 

och stärka ledarstaben, strävar föreningen efter att öka kvaliteten på träningen och kunna 

erbjuda medlemmarna ännu bättre utbildning inom Brasiliansk Jiu Jitsu. Samtidigt är 

ambitionen att fortsätta att tävla och vinna ännu fler medaljer under det kommande året, vilket 



kommer att stärka föreningens rykte och skapa en inspirerande och framgångsrik miljö för 

medlemmarna. 

 

Styrelsen för P2 BJJ tackar medlemmar och instruktörer för ett trevligt och framgångsrikt år. 

 

 

 

Enköping 2024-01-25 

 

 

_________________    

Ian Spurgeon    

Ordförande     
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